

ACTIVE INGREDIENT (per ML):

BAS analogue (10%)..... 100 mg/ml

Bovine Appeasing Substance (BAS) analogue contains linoleic acid, oleic acid, palmitic acid, myristic acid, lauric acid, and decanoic acid.
Ingrédient actif (par ml) : BAS analogue (10 %) 100 mg/ml. La substance apaisante pour bovins (BAS) analogue contient : acide linoléique, acide oléique, acide palmitique, acide myristique, acide laurique et acide décanoïque.

Description: FerAppease® Bovine Appeasing Substances contains a synthetic analogue of the BAS; a proprietary mixture of fatty acids that replicates the composition of the naturally occurring BAS.

Description : FerAppease® Bovine Appeasing Substances contient un analogue synthétique de la BAS. Un mélange breveté d'acide gras qui réplique la composition de la BAS présente naturellement.

Storage: Store at room temperature (15-30°C), **DO NOT REFRIGERATE OR FREEZE.**

Entreposage : Entrepoiser à température ambiante (entre 15°C et 30°C). **NE PAS RÉFRIGÉRER OU CONGELER.**

Warnings: Keep out of reach of children. No withdrawal period is required when used according to the label.

Mises en garde : Garder hors de la portée des enfants. Une période de retrait n'est pas requise lorsque le produit est utilisé conformément aux directives de l'étiquette.

For technical assistance please contact Fera Diagnostics and Biologicals Corp. at 979-213-6470 or inquiry@feraa.com.

Pour un Soutien technique, veuillez contacter Fera Diagnostics and Biologicals Corp. au 979-213-6470 ou au inquiry@feraa.com.

LOT:

EXP:



FerAppease®

Bovine Appeasing Substances

**AN ANALOGUE OF THE BOVINE
APPEASING SUBSTANCE (BAS)
FOR TOPICAL USE IN BEEF
AND DAIRY CATTLE**

**UNE SUBSTANCE APAISANTE POUR
BOVINS (BAS) ANALOGUE DESTINÉE À UN
USAGE TOPIQUE CHEZ LES VACHES
LAITIÈRES ET LES BOVINS DE BOUCHERIE**

**VETERINARY HEALTH PRODUCT
NN, E2N2
PRODUIT DE SANTÉ ANIMALE**

Recommended dose: For cattle weighing above 90 kg (200 lbs.), apply a total dose of 10 mL. Apply 5 mL of FerAppease® Bovine Appeasing Substances to the nuchal skin and a second 5 mL application to the skin above the muzzle. For calves weighing less than 90 kg (200 lbs.), apply a total dose of 5 mL.

Posologie recommandée : Pour les bovins pesant plus de 90 kg (200 lb), appliquer une dose totale de 10 ml. Appliquer 5 ml de FerAppease® Bovine Appeasing Substances sur la peau de la nuque et l'autre 5 ml sur la peau au-dessus du museau. Pour les veaux pesant moins de 90 kg (200 lb), appliquer une dose totale de 5 ml.

Recommended Use: FerAppease® Bovine Appeasing Substances is recommended for use in only healthy cattle for daily maintenance of balanced behaviour and prior to environmental stresses such as handling, transportation, temperature, etc. **Utilisation recommandée :** FerAppease® Bovine Appeasing Substances est recommandée pour un usage chez les bovins en santé pour le maintien quotidien d'un comportement équilibré et avant un épisode stressant comme la manipulation, le transport, les variations de température, etc.

Duration of use: Single use of FerAppease® Bovine Appeasing Substances lasts for 14 days.

Durée de l'effet : Une dose unique de FerAppease® Bovine Appeasing Substances procure un effet pendant 14 jours.

Directions: FerAppease® Bovine Appeasing Substances is for use only in healthy cattle by topical administration to the nuchal skin and above the muzzle. **DO NOT INJECT.**

Mode d'emploi : FerAppease® Bovine Appeasing Substances est destiné à un usage chez des bovins en santé seulement et son application est topique sur la peau de la nuque et au-dessus du museau. **NE PAS INJECTER.**

Manufactured in the U.S.A under cGMP and CFR Part 11 requirements.
Fabriqué au États-Unis conformément au cBPF et au CFR Part 11.



**SHAKE WELL BEFORE USING
BIEN AGITER AVANT L'EMPLOI**

 **FERA**

300 ml Multiple-Dose Vial
Flacon multidose de 300ml

www.feraa.com